

«Μην επιμένετε: το λέει το Ευρωβαρόμετρο. Ή μάλλον ορισμένες εφημερίδες, που διάβασαν βιαστικά και επιπόλαιο τη σχετική έρευνα. Ειδικότερα: Όντως, σύμφωνα με το Ευρωβαρόμετρο, οι Έλληνες (σε ποσοστό 44%, έναντι 25% του μέσου ευρωπαϊκού όρου) πιστεύουν ότι πρέπει να περιοριστούν τα δικαιώματα των μεταναστών», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 22-3-1997, σελ. 28.

ευρωδιαβατήριο

«Το Ευρωδιαβατήριο θα ισχύει από τον Ιανουάριο 1985», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 7-5-1981, σελ. 3.

ευρωδιάκριση

«Ευρωδιάκριση στο πολυκλαδικό Ν. Φιλαδέλφειας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 20-11-1997, σελ. 46.

ευρωδικαστήριο

«Άγγλοι της Κέρκυρας προσφεύγουν τώρα στο Ευρωδικαστήριο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 19-4-1983, σελ. 1.

«Ακόμα και σε περίπτωση προσφυγής στο Ευρωδικαστήριο, πάντως, (δικαίωμα που έχουν οι πολίτες, οι επιχειρήσεις και τα κράτη - μέλη της ΕΟΚ) το πρώτο, διερευνητικό βήμα ανήκει στην Κομισιόν», Γ. Χ. Παπαγεωργίου, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 29-2-1992, σελ. 44.

«Ειδικότερα, το νομικό πρόβλημα, που είχε ανακύψει, ξεπεράστηκε και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο έδωσε τη σύμφωνη γνώμη του για να επιλύονται οι διαφορές που τυχόν θα υπάρξουν όχι από το ίδιο το δικαστικό όργανο της Κοινότητας, αλλά από μια μικτή επιτροπή διαιτησίας (ΕΟΚ - ΕΖΕΣ), οι αποφάσεις της οποίας δεν θα αμφισβητούνται από το Ευρωδικαστήριο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 14-4-1992, σελ. 21.

ευρωδικαστής

«Την αξία του τόσο πρόωρα χαμένου Έλληνα Ευρωδικαστή είχαν εκτιμήσει και αναγνωρίσει όλοι ανεξαιρέτα οι ξένοι και όχι μόνο οι νομικοί», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 26-11-1982, σελ. 5.

«Ενδιαφέροντα σχόλια προκάλεσε στους γνώστες των πραγμάτων της Δικαιοσύνης, αλλά και του πολιτικού παρασκήνιου, η από μέρους της κυβερνήσεως επιλογή ενός Συμβούλου της Επικρατείας τον οποίο θα προτείνει στην Επιτροπή της ΕΟΚ για να διορισθεί Ευρωδικαστής (δηλαδή μέλος του δικαστηρίου των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων)», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 8-3-1983, σελ. 8.

«Σε επίσημη συνεδρίαση του Ευρωπαϊκού δικαστηρίου ορκίσθηκε χτες και ανέλαβε τα καθήκοντά του ο νέος Έλληνας ευρωδικαστής κ. Κ. Κακούρης», *ΤΑ ΝΕΑ*, 15-3-1983.

ευρωδίκτυο